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Abstract (en)
The invention concerns a supporting device for bags with a holder on which several bags are arranged, whilst located on the holder is at least one
support bar which is detachable and movable, e.g. slidable, if necessary capable of being fixed at a desired place on the holder, e.g. by means of
notches for the support bars to engage in, and which is equipped with fixing devices for the detachable fixing of the opening edge of one of the
bags or of the facing edges of the openings of neighbouring bags in the supporting device, with at least one support bar 4 or a supporting plate
being positioned, in a known manner, with both ends on spars of a frame 8, spanning its aperture 9, and the spars forming a closed, in particular a
rectangular, frame 8. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Halteeinrichtung für Säcke mit einem Halter, an dem mehrere Säcke angeordnet sind, wobei an dem Halter mindestens
ein Haltestab lösbar und bewegbar, z.B. gleitbar, gegebenenfalls an einer gewünschten Stelle des Halters z.B. mittels Kerben für den Eingriff
der Haltestäbe festlegbar angeordnet ist, der mit Halterungen zur lösbaren Befestigung des Öffnungsrandes eines der Säcke oder der einander
zugekehrten Ränder der Öffnungen einander in der Halteeinrichtung benachbarter Säcke versehen ist, wobei der mindestens eine Haltestab 4 bzw.
eine Halteplatte in an sich bekannter Weise mit beiden Enden an Holmen eines Rahmens 8, dessen Öffnung 9 überspannend, gelagert ist und daß
die Holme einen geschlossenen, insbesondere viereckigen Rahmen 8 bilden. <IMAGE>
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